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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire fontos a környezet védelme, illetve a 
klímaváltozás elleni küzdelem a kormányzat számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszter úr is felszólalt a Nemzeti Befektetési Ügynökség járműipari konferenciáján, ahol a 
befektetők számára azt tolmácsolta, hogy a kormány álláspontja szerint a tőke érdekei előbbre valók
az emberiség érdekeinél, pontosabban, hogy „Magyarország nem támogatja, hogy Brüsszel az 
autóipar versenyképességét a környezetvédelemre hivatkozva ésszerűtlenül korlátozza.”

Az Ön véleménye szerint a környezetvédelmet uniós szinten is a versenyképességi szempontokkal 
összhangban kell érvényesíteni, és mint mondta,„meg lehet találni a hosszú távú egyensúlyt anélkül,
hogy mindez értelmetlen beruházásokkal, erőltetett fejlesztésekkel hátráltassa a sok millió 
embernek munkát adó európai autóipart. Az ilyen intézkedések Magyarország autóiparát, 
versenyképességét és munkahelyeit is érintenék, a kormány ezért csak arányos és átgondolt 
intézkedéseket támogat ezen a téren is”.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Valóban a kormány inkább az autógyártók érdekeit szolgálja ki, mint a környezetvédelmi 
szempontokat venné figyelembe?

2. Az Unió 2021-re jelentős üvegházhatású gázkibocsátás-csökkentést ír elő az autógyáraknak, 
melyeket amennyiben nem teljesítenek, súlyos bírságokat lesznek kénytelenek fizetni. Mennyire 
fontos a kormány számára, hogy csökkentse az ilyen és egyéb fajta károsanyag-kibocsátást 
Magyarországon?

3.Megfelelő opciónak tartja a kormány az elektromos autók gyártását és működtetését, a 



szennyezőanyagokat kibocsátó gépjárművekkel szemben?

4. Mennyire fontos a környezet védelme, illetve a klímaváltozás elleni küzdelem a kormányzat 
számára?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. május 29.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)
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